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《英语同步阅读与写作（高2下）》

内容概要

《英语同步阅读与写作(高2下)》依据教育部《普通高中英语课程标准》编写，与人教版《普通高中课
程标准实验教科书英语必修（7）（8）》同步，精选原汁原味的阅读材料，侧重培养学生的阅读策略
和写作技能，可作为高二下学期阅读与写作的课内补充教材或选修课教材，也适用于学生课外自学，
帮助学生提高综合运用英语的能力。由一线特、高级英语教师精心编写。
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章节摘录

　　houses of some old people who live alone. Before placing AIBO in thehome， researchers will collect baseline
data for six weeks. These oldpeople will keep a diary to note their feelings and activity before andafter AIBO. Then
， the researchers will review the data to determine ifit has inspired any changes in the life of its owner. "I talk to
him all the time， and he responds to my voice，" says aseventy-year-old lady. "When I'm watching TV， he'll
stay in my armsuntil he wants down. He has a mind of his own."The AIBOs respond to certain orders. The
researchers say theyhave some advantages over live dogs， especially for old people. Oftenthe elderly are disabled
and cannot care for an animal by walking it orplaying with it. A robotic dog removes exercise and feeding
concerns.　　⋯⋯
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